
Fra: Robert Kviste <rkviste@icloud.com> 
Sendt: 13. mai 2014 15:05 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 
Hei! Robert Kviste heiter eg og eg har nettop kjøpt meg hus på hella.  
Raskaste faste breiband eg kan få dar er 2mbits som er alt for lite for dagens standard.  
PNødredninga var å bestille mobilt breiband som kan vere raskare men er også meir ustabilt og har ei 
maksgrense i månaden.  
Fiber hadde vore konge :) 
 
Sendt fra min iPhone 


